
Informace z radnice 

 Neočekávané spekulace a pomluvy se objevily po zveřejnění informace o uhrazení 

odvodu a penále v celkové výši 6,5 milionu korun za dotační projekt Vodovod a kanalizace 

Stará Včelnice. Přestože jsem o této záležitosti průběžně psal již od roku 2012, kdy jsem 

poprvé informoval o hrozícím odvodu 3,5 milionu korun, lidská paměť je krátká a toto 

pochybení zlí jazykové přičítají současnému vedení města. Důrazně proto připomínám, že 

za tuto situaci můžeme poděkovat především bývalé paní tajemnici, jež měla projekt na 

starost a která nám jej předala k dořešení při svém odchodu v prosinci 2011 „tak, jak byl“. 

Bohužel, z důvodu úroků přibylo k odvodu ještě penále další 3 miliony korun. Celá kauza 

není stále dořešena a nějaký čas se ještě potáhne. 

 Byla dokončena výměna oken ubytovacího zařízení Athéna. Náklady se díky výběrovému 

řízení podařilo snížit z předpokládaných 545 tis. Kč na 326 tis. Kč. Současně vyšel najevo 

žalostný stav ústředního topení, většina radiátorů teče a bude nutno je v nejbližší době 

vyměnit. V rozpočtu města na příští rok je na tuto akci plánováno 500 tis. Kč a v současné 

době již probíhá výběrové řízení na dodavatele. Jak jsem již informoval v minulém čísle 

zpravodaje, proběhlo výběrové řízení na pronájem Athény. Jediný uchazeč však vzal svou 

nabídku zpět a proto bylo vypsáno nové výběrové řízení na pronájem. Nabídky lze 

podávat do 4. ledna 2016.  

 Byla dokončena projektová dokumentace rekonstrukce Riegerovy ulice. Tím jsme se 

konečně mohli seznámit se skutečným rozpočtem. Ten se vyšplhal na pro nás závratných 

20 milionů korun. Výběrovým řízením se jistě podaří cenu snížit, ale i tak zůstane tato 

částka značně vysoká. Projekt vyvolal vlnu odporu a protestů. Věřím, že se podaří vše 

vysvětlit a obavy obyvatel rozptýlit. V současné době se s projektovou kanceláří vylaďují 

připomínky k některým nesrovnalostem, kterým se tak složitý projekt vyhnout nemůže. 

 Předáním stavby bylo dokončeno prodloužení plynovodního řadu do průmyslové zóny. 

Původně předpokládané náklady 597 tis. Kč byly výběrovým řízením sníženy na 555 tis. 

Kč. Na poslední chvíli však bylo rozhodnuto o výstavbě třetí plynové přípojky, čímž se 

celkové náklady navýšily na 640 tis. Kč. 

 Navazuji na informaci z listopadu, kdy jsem informoval o zadání zpracování projektové 

dokumentace na zateplení tělocvičny. Očekávaná dotace MMR (ministerstvo pro místní 

rozvoj) na zateplení veřejných budov byla nakonec vyhlášena až 1. prosince. Projektovou 

dokumentaci tak bude možno dokončit v souladu s podmínkami poskytnutí dotace. 

V rozpočtu města je na tuto akci počítáno s částkou 1 milion korun. Skutečný rozpočet 

bude znám po dokončení projektové dokumentace. 

 Novými chodníky, veřejným osvětlením a dalšími úpravami jsme dali základ budoucí 

revitalizaci parků B. Smetany a u kostela. V následujícím roce je v plánu pokračování 

v revitalizaci zejména obměnou přerostlé, nevhodně vysazené a neudržované zeleně. To 

se týká i parku u Panenky Marie, který je součástí projektu rekonstrukce Riegerovy ulice. 

Součástí bude i restaurování pomníků – Morového sloupu s Panenkou Marií, Bedřicha 

Smetany a sochy v parku u kostela. Při bližší prohlídce je teprve poznat, v jak špatném 



stavu všechny pomníky jsou. V případě Morového sloupu se jedná o kulturní památku, 

což by mohlo být významné pro získání krajské dotace, o níž hodláme požádat hned 

začátkem nového roku.    

 Ing. Karel Dvořák, starosta města 


